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Írásbeli választ igénylő kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándor
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Hogyan kívánja folytatni a Vidékfejlesztési Minisztérium a Zöld Fesztivál programot? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt ciklusban a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium a zöld civil szervezetekkel és a
fesztiválszervező szakmával együttműködve kialakította azt a feltételrendszert, melynek teljesítésével a
rendezvények jelentősen csökkenthetik a környezet terhelését . A Zöld Fesztivál cím elnyerésével az egye s
események a környezeti értékek védelme mellett, hatékonyan járulhatnak hozzá a fesztivállátogató k
környezettudatos gondolkodásának megerősödéséhez is .

Korábban a Zöld Fesztivál címet bármely magyar rendezvény elnyerhette, ha teljesítette az elfogadott
alapkövetelményeket és a választható követelmények közül legalább négyet . A meghatározott
követelményeken felül további vállalásokat is tehettek a szervez ők. A Zöld Fesztivál címet egy éven
keresztül lehetett viselni, majd a következ ő évre újra kellett a címre pályázni .

A környezettudatos vállalások betartását szúrópróbaszerűen a Zöld Pont irodahálózat és a civil szervezetek
tagjaiból álló csapat ellenőrizte .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat:

1. Kívánja-e folytatni a Vidékfejlesztési Minisztérium a Zöld Fesztivál programot ?
2. Amennyiben igen, mikortól és milyen követelményrendszerrel hirdeti azt meg ?
3. Amennyiben folytatódik a program, akkor azt milyen módon kívánja a tárca népszer űsíteni ?
4. Milyen egyéb módon kíván tenni a minisztérium annak érdekében, hogy a hazai fesztiválok

tevékenyen részt vehessenek a környezeti nevelés ügyében ?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2011 . január 19 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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